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ZAPISNIK

Predsedni5tva.

Predsednikje konstatovao daje na sedsnici prisutno 77 poslanika i otvorio rad.

DNEVNI RED

1. Usvajanje dnevnog reda,
Z.lJsvajartje zapisnika plename sednice od 27 apila2007 .god.
3. Yreme za paflamentama pitanj 4
4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o trgovadkom dru5tvu,
5. Drugo razmatranje Nacrta zakona o spredavanju araznih bolesti,
6. Razmatranje financisjkog izve5taja MEF-a o tro3kovima u 2006.godini,
7. Rasprava o osnovnom i $ednjem obrazovanju,
8. Razmatranje preporuke komisije za priwedu, trgovinu i industriju o

imenovanju dlanova komisije za konkurenciju,
9. Razmatranje predloga Komisije za poljopriwedu, Summstvo i razvoj sela o

lormiranju Odbora za vode i

10. Razmatranje preporuke Komisije za pravosude, zakonodavstvo i Ustavni Okvir o

waianju Nacrta zakona o posredovanju Vladi Kosova na doradu.
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Sednici je predsedavao Kol Beri5, predsednik Skupitine uz pomo6 DZavit Haljitij4 dlan



Na poEetku sednice, predsednik je i:rformisao poslanike SkupStine o formiranju nove

Parlementame grupe LDD.

1. Usvajanje dnererog reda

skupStina je nakon diskusije poslanika, ve6inom glasova usvojila dnevni red koji je

predloZilo PredsedniSwo Skup5tine.

2. Usvajanje zapisnika sa Plenarne sednice od 22' aprila 2007' godine

Zapisnik sa Plename sednice od 27. apila2}o7. godine je usvojen bez primedbi.

3. Vreme za Parlamentarna Pitanja

Poslanaica Natlije Dodi je uputila pitanje Ministru Ministarstva za obrazovanje, nauku i

tehnologiju o ukljuiivanje dece u pred5kolske institucije'

Ministar Agim Veljiu je odgovorio na pitanje poslanice Do6i'

Poslanik Ramadan Keljmendi je uputio pitanje ministru Ministarstva za pravdu u vezi

primene Zakona Srbije na Kosovu.

Ministar Jonuz Salihaj je odgovorio na pitanje poslanika Keljmendi'

Poslanik BajruS Demajlji je uputio pitutje za ministra Sadik Idriz i dva pitanja za

ministra Qemajlj Atrmeti, ali oni nisu bili prisutri na sednici, tako da odgovori ostaju za

narednu sednicu.

Poslanica Zuhrije Maljoku je uputila pitanje zameniku ministra za poljopriwedu u vezi

ptidijeg gripa.

Zmenik ministra, Tom Hajdaraj je odgovorio na pitanje poslanice Maloku'

Poslanik Genc Gorani je uputio pitanje za mjtistra za trgovinu i idustriju t vezi izdavanja

dozvola za unutrasnju rgovinu.

Ministar Bujar Dugotli je odgovorio na pitanje poslanika Gorani.

Poslanik Nazim JaSari je uputio pitzfrrje za ministra Ministarstva za ekonomiju i

finansije u vezi naplate sredstava od strane Poreske Administracije Kosova'

Ministar Haki Satri je odgovorio na pitanje poslanika Jaiari.

poslaniia Nurisahe Huljaj je uputila pitanje za ministra MinistaGtva za obrazovanje,

nauku i tehnologiju u vezi uspeha i bezbednosti u Skolskim prostorijama'

Ministar Agim Veljiu je rekao da 6e na pitanje odgovoriti na narednoj sednici'
poslanica tibrije HodZa je uputila pitanje za ministra Ministarstva za trgovinu i industriju

u vezi prodaje preduzeda ,,Ramiz Sadiku" i isplatu 20% zzradnke preduzn6a'
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Ministar Bujar Dugoli je odgovorio na pitanje poslanice Hodia.

Poslani DZevat Bisljimi je uputio pitmje za zamenika ministra Ministarstva za
poljopriwedu u vezi pretvarxla poljopriwednog zemljiSta na gradevinsko zemlji5te.

Zamenik ministra Tom Hajdaraj je odgovorio na pitanje poslanika Bisljimi.

Poslank DZevat Bisljimi je uputio pitanje za ministra Ministarstva za obrazovanje, nauku i
tehnologiju u vezi falcifikovanja diploma.

Ministar Agim Veljiu je odgovorio na pitanje poslanika Bislimi.

4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o trgovaikom dru5tvu,

Ministar za trgovinu i industriju, g. Bujar Dugolli u ime Vlade Kosova je obrazlotto
potrebu za normiranje ove oblasti sa novim zakonom.

U nastavku ministar Dugoli je dao obrazloZenje o materijalu koji je izra<len u osam
poglavlja i 236 dlanova, stremnicama, stnrkturi i nadinu sprovodenja Nacrtz zakonq

Nakon obrazloZenja o ovom Nacrtu zakona od strane ministra Dugolija, predsednik je
otvorio diskusiju za njegovo rannatranje u nadelu.

Nakon diskusije, Predsednik je stavio na glasanje usvajanje Nacrta zakona i rezultat je
sledeii:

z,t^................---..-.- 73
PROTIV ,

J

Predsednik je pozvao predlagada da prufi obrazloZenj e za ovaj Nacrt zakona pred
poslanaicima Skupbtine.

Mi5ljenja, primedbe i sugestije u vezi ovog nacrta zakona da li su: u ime Parlamentame
grupe LDK, Brikenda Kryeziu, u ime Parlamentame grupe PDK Sala BeriSa - Salja, u
ime Parlamentame grupe AAI! DZevdet Neziraj, u ime Parlamentame grupe ORA,
Nazim Ja5ari, u ime Parlamentarne grupe LDD, Ramadan Keljmendi, u ime
Parlamentame grupe 6+, Mahir Yagcilar i u ime Parlamentame grupe Za integraciju
Vezira Emru5.

U diskusiji su udestvovali i slede6i poslanici: Bajrush Xhemajl!, Ibush Jonuzi,
Miljazim Ilatjiti i BehdZet BrajSori koji su priloZeni transkriptu.

Predsednik je konstatovao: Skup5tina Kosova je ve6inom glasova usvojila u nadelu
Nacrt zakona o trgovadkim druStvima.
SkupStina je zaduZlla glavne komisije i Komisiju za ekonomiju, trgovinu, industriju,
energetiku, transport i telekomunikaciju, Izvestiladka komisija - da razmotri ovaj nacrt
zakona u toku dva meseca i podnese SkupStini izve5taj sa preporukama.



5. Drugo razmatranje Nacrta zakona o spreiavanju zaraznih bolesti,

Predsednik je inforrnisao poslanike Skup3tine u vezi procedure razmatranja ovog nacrta

zakona, kao i izveltajima glavnih komisija i odgovome izvestiladke komisije.
On je stavio na glasanje pojedinadno amandmane Komisije za z&avstvo, rad i socijaho
blagostanj e.

Skup5tinaje usvojila sledeie amandmane: 1,2, 3,4,5,6,7,8,9, 10, 11, 12,13,14,1,16,
17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24 i 25. svi. 07

Predsednik je stavio na glasanje Nacrt zakona i amandmane u celini i rezultat aje slede6i:

2A.................. 72
PROTIV:........ 2

Predsednik je konstatovao: SkupStina Kosovaje vedinom glasova usvojila Nacrt zakona o

spredavanju zaraznih bolesti.

Predsednik je dao pauzu za rudak.

5. Razmatranje linancisjkog izveltaja MEF-a o troSkovima u 2006.godini,

Predsednik je pozavo ministra za ekonomiju i finansije da da obrazloZenje
finansijskom izve5taju za 2006. godinu pred poslanicima Skup5tine.

o

Ministar Haki Satri - izvestaj koji se nalazi na diskusiji pruZa sve informacije koje su
predvidene Zakonom o menadZiranju javnih financija.

U ovoj odludujudoj godini, ovaj nadajan i komplikovan zadatak smo uspeSno obavili Sto

je ocenjeno i od nadleZnih medunarodnih institucija koje nas podrZavaju i monitori5u i
izve5tavaju o budZetskim procesima na Kosovu. Ovi rezultati su postigrruti sa usredenjem
na dve aktivnosti: prva poveiavajudi efikasnost ubiranja prihoda i s druge strane
kontroli5uii striktno tok tro5kova.
Predvideni prihodi budZetom u izrosu od 656 miiona eura su prekorad eru za 8.5o/o 1li za
56 miliona eura, Sto znadi realizovano je 712 miliona ewa u budZetskoj 2006. godini.

Prihodi na granici koji se ubiraju od carine su 456 miliona €.ili7% iznad plana koji je
previden budZetom.
Poreska administracija Kosova je naplatila 30% vi5e prihoda u odnosu na predvideni
btdLet za 2006. godinu. Umesto 126 miliona € ubrano je 164 miliona €.
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Ministarstvo za privredu i finansije svoje angaZovanje tokom 2006. godine, je fokusiralo
na obezbedivanje i jadanje stabilnosti i budZetske trajnosti, kao osnovni uslovi za
normalno fuksionisanj e drZavnih institucija.



BudZetski hoSkovi za 2006. godinu, predvid en 727 miliona ewa od kojih 28% za

plate i d nevnice, 162 miliona z arobui k omunalne usluge, l63milionaza s ocijalne
transfere i 190 miliona za kapitalne investicije.

Tro5kovi tokom godine su bili za 90 miliona ispod dozvoljenih tro5kova sa budZetom.

UStedeno je 33 miliona i 180 hiljada ewa i to je rezrtltat nadzora procesa tro5kova u
MEF i rezultat napora budZetskih organizacija. Za plate je potroSeno samo 203 mitona
od predvictenih 209. Za robu i usluge je utroSeno 124 miliona i uitetleno 17.7 miliona.
Za komunalne usluge je u5tedeno oko 2 miliona € i subvencije i transferi su uStedili 8

miliona eur4 to jest uBtedeno je svega 33 miliona eura.

Druga strana tro5kova budietskih procesaje slabija jer su realizovani tro5kovi zakapitalne
investicije Sto bi bilo korisno ako bi se realizovali po predvitlenoj dinamici. Od 180

miliona ewa koji su dozvoieni budZetom za investicije je realizovano samo 133 miliona
ewa ili oko 50 miliona manje. Jedna od glavnih prepreka je procedura nabavke. MEF je
primenio novu metodu u budZetskoj proceduri sa kojom budZetskim organiasijam. tt
omogu6ava produZetak i realizaclja programa za investicije za narednu budZetsku godinu.

BudZetski tro5kovi su prikazani na osnovu fimkcije i klasifikacije ekonomske aktivnosti.
Postignuti rezultati u 2006. godini, i pozitivne ocene budZetskih procesa su otvorili put
Kosour da se odmah nakon re5avanja statusa organizuje velika donatorska konferencija
koju 6e sponzorisati Savet evrope i Svetska banka.

Na osnoru svih indikacija Kosovu ie se prufiti velika budZetska podrika za kapitalrc
investicije.

Nakon diskusije ministra Satrija, predsedik je otvorio raspravu za sprovodenje Izveitaja za
trolkove 2006. godine.

U ime parlamentamih grupa su diskutovali: u ime Parlamentarne grupe LDK Behdiet
BrajSori, lu ime Parlamentame grupe PDK, Jakup Krsasnidi, u ime Palrmanetame grupe

AAK, Dulinaze Sulja, u ime parlamentame grupe ORA, Nazim Ja5ari, u ime
Parlamentame grupe LDD, Ramadan Keljmendi, u ime Parlamentame grupe Za
integraciju, Ferid Agani, i u ime Parlamentame grupe 6+ Rifat Krasnid, kao i poslanici:
Safete Iladerdonaj, Teuta Hadri, Gani Koci, Enver IIodZaj, Satran Haljimi, Bajram
Kosumi, Bujar Dugoli, Hidajet Hiseni, Salja BeriSa, Fehmi Mujota, Seljvije Hatjimi,
Fatmire MulhadZa , Dievdet Bisljimi i Sabri Hamati koji su priloZeni transkriptu.

Na kraju rasprave, ministar Haki Satrije odgovarao na pitanja i primedbe poslanika.

Predsedavaju6i je dao na glasanje Finansijski izve5taj Ministarstva za priwedu i finansije
o troikovima u 2006. godini.

Rezultat glasanje je slede6i:

2a.............
Protiv.......
UzdrLarth

45
22
3.

5



Predsedavajudi konstatovao: Skup5tina Kosova ve6inom glasova usvojila Finansijski
izve5taj Ministarstva za priwedu i finansije o trolkovima u 2006. godini.

Petak, 11. maj 2007. godina
Nastavak plename sednice

Sednici je predsedavao predsednik Skup5tine Kosova Kolj€ Beri5a, a pomagao ga i dlan
Predsednistva Skupltine Xhavit Haliti.

U salije bilo prisutno 82 poslanika.

7. Debata o osnovnom i srednjem obrazovanju.

Predsednik je molio podnosioca mocije da uzme red

Poslanik Enver Hodiaj, u ime Parlamentame grupe DPK-a obrazloZio je potrebu za
debatom o stanju u osnovnom i srednjem obrazovanju ocenjujuii je kao nikad teZu i veoma
zabrinjavajuie zdanj ih tri godina.

Ovakvo stanje, posledica je funksionisanja osnovnog i srednjeg obrazovanje na Kosovu
kao daje Kosovo zadnjih tri godina bez Vlade i bez Ministarstw prosvete.

Informaciju koju je Ministarvstvo obrazovanja pripremilo jeste veoma selektivna. Do
danainjeg dan4 u 17 gradova Kosov4 susreo sam nastavnilce i udenike koji stanje u
obrazovanje opisuju kao veoma alarmantno.Ovom prilikom i ja imam naumu da samo
prezentiram pet kljudnih problema koji prate obrazovanje na Kosovu.

Prvi problem tide se Skolskog prostora. Skolski prostor na Kosovu ne samo da je mali, ve6
ima tendencije i daljeg suZavanja. U osnovnim i srednjim Skolama, nastava se odvija na tri,
i detiri smene. Skolski das traje 20 ili 25 minuta, a ujendoj klupi sede dva i tri udenika.

Drugi problem se odnosi na kvalitet obrazovanja, nivo znanja, u odnosu na ono Sto se

udenicima nudi - Sto udenik dobija. Polovinu udZbenika pi5u radnici koji rade u
Ministarstvo obrazovanja a druga polovila pi5u drugi po njihovim preporukam koji ne
neposeduju naudni i kultumi autoritet, dok se recenzije ne uzmu uop5te u obzir.

Ima mnogo 5ko1a koje su proSle godine dobili udZevnike tek u decembru a poneke i u
januaru. Stvorenajejedna anarhija kojaje u sluZbi samo odretlenoj grupi interesa.

Treii problem je uspeh udenika u prvom polugodu 200512006 Skolske godine koji je prema
analizalriLa samog Ministarstva obrazovaaja za osnovno obrazovanje do petog razreda
pokazalo pozitivne rezttltate, dok su rezultati, u niZem, srednjem, i vi5em obrazovanju,
negativni.
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Predsedavajudi je u 17,00 dasova izjavio zakljudenom danainju sednicu koja 6e se

nastaviti sutra u 10,00 dasova.



Rezultat nacionalnog testiranja, prema izvestaju Ministarstva, pokazuje da su prag prelazili
samo 40%.

Glavni je dokaz redenog neprimennjivanje okvimog Skolskog plan-programa u osnovnom I

srednjem obrazovanju. Tojejedan od najbolih dokumenata koji ima Kosovo a izraden je u
saradnji sa UNICE-fom. Pre nekoliko nedelja je Minishatvo za obrazovanje sastavilo jednu

srategiju za preduniveszitesko obrazovanje koje se uoplte ne odnosi na potrebe trZi5ta rada.

Osnovne i srednje Skole funkcioni5u na nadin da komuniciranje izmedu osnovne Skole,

direktor za obrazovanje kojije u opStini i Ministarstvo prosvete ne fimkcioni5e. Osim toga

odabir prosvetnog kadra i direktora u Skolama w3i se na partijskim osnovama. To je viSe

nego politizacija 5kole.

detvrti problem tide se statusa nastavnika. Nema uspeSnu Skolu sa slabim lider5ipom. Ako
Zelimo da imamo modemu prosvetu, u njoj, nastavnik mora imati jasno definisan poloZaj.

Nema kvaliteta obrazovanja sa lineranim platama. Apelujem da pove6anje plata za
nastavnike ne bude 10%o, ve6 da se plate nastavnika poveiajt 100%.

Peti problem tide se napu5tanja Skole. Prema izve5taju Ministarstva, u toku 2004/2005
5kolske godine Skoluje napustilo 4.i41 udenika, od kojil je 47%o ded,aci a 53% su devojke.

Prema tome, za prevazllaienja ovakog te5kog stanja, SkupStini predlaZem slede6e

preporuke:

l.Da se polovina budZetskog suficita od proile godine koristi za izgradnjrt novih Skola i
renorviranj e starih;

2.Da se podigne kvalitet obrazovanja narodito iz predmeta matematike, englesko i
matemijeg jezika;

3.Da se jasno definiSe status nastavnika kao drZavni sluZbenik dija ie se plata pove6ati

100% i da ta plata bude u progresu; i
4.Da se pove6ava broj studenata koji ie se upisati ove godine na Pri5tinskom univerzitetu.

Predsednik je pozvao Ministra za obrazovanje nauku i tehnologiju da uzne red.

Ministar Agim Veljiu: Ima nekoliko godina da je preduniverzitetsko obrazovanja
prevazllazllo emergentnu fazu i preSlo u razvojnoj fazi. Prema tome, zbog toga se i
suodavamo svim ovim izazovima koji su tipi6ni za druStvo u tranziciji.

Bududi da smo zadnjih 8 godina preuzeli zajednidku odgovomost za izgradr.jn kosovskih
institucija, prvo fokusiranje Midstarstva za obrazovanje, nauku i tehnologiju bilo je da se

saduva vei izgradertt menadXrajuii kapaciteti sistana obrazovanja. U tom pravcu posebnu
paZnju posvetili smo kompletiranju zakonskih propisa i izgradnji mehanizama za njihovo
sprovodenje.

Vlada Kosova je pre dve nedelje usvojila strategiju preduniverzitetskog obrazovanja za
peiod 2oo7-2017.god. kojim se strateglom zacrtava budu6i put razvoja ovog sektora. Deo
tih mera odnosi se na obezbetlivanje kvalitetnog i efikasnog kadra za sistem obrazovanja
Sto podrazumeva dalje angalovanje na izradi propisa u skladu sa propisima EU,
usavr5avanje rukovodedeg kadra, obrazovanja na svim nivoima preko osposobljavajuiim
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pro$amima, izgradnju infrastrukture za obradu podataka u prosveti ve6e delegiranje

nadleZnosti i odgovomosti na Skolski nivo itd. Dakle, moramo se nauditi da iznenimo i
dopunimo Skolske programe, udZbenike, programe usawsavanja, izgradujuii na taj nadin
jedan sistem koji 6e obezbediti kvalitet obrazovanja.

Danainje weme zaista zahteva sveobuhvatro ukljudivanje, jednakost i uvaZavanje

diverziteta u obrazovanj e.

Pre nekoliko godina imali smo relativno veliki broj dece koji su napustili obavemo
Skolovanje, ajo5 ve6i broj onih koji nisu bili u stanju da nastave srednju 5ko1u.

Problemi u ovom sektoru usko suvezani sa s ocijalnim p roblemima ali i s a p roblemima
druge p rirode. Na K osol'u ne moZe svaka p orodica da p odnosi trolkove 5 kolarine svoje
dece. Medutim, kod nekih manjinskih zajednica narodito rom4 a5kalije i egipdana nivo
ude56a u obrazovanje i dalje je mali. Zatim, imamo i decu sa posebnim potrebama za koju
smo u svakoj op5tini otvorili odeljenja u sastavu 5ko1a u cilju da se ne izoliraju ta deca u
specijatne Skole.

Demografska kretanja i ratna ruzarania udinila svoje tako da danas imamo preopteredene

Bkole sa i po tri smenama u urbanim zortLataa a imamo i poluprazne Skole po nekim
ruralnim mestima. U kosovskim Skolama trenutno ima oko 2,5 m2 po udenitu 5to ispunjava

samo polovinu potreba, a u meduvremenu 30% posoje6eg Skolskog prostola ima potrebe za

hitno renorviranje u narednom petogodiSnjem periodu.

Postdeie stanje nameie angaZovanje za ispunjavanje raznih potreba Skola podev od
obezbedivanja vode za piie pa do informativnih tehnologija i ukljudivanja u mreZu

intemeta.

Sve potrebe sektora preduniverzitetskog obrazovanja se pokriju jednim budZetom od

99.000,000€ $to predstavlja 4,2%o bruto produkta zemlje.

Strategija preduniverzitetskog obrazovanja predvida poveianje budZeta 7a

preduniverzitetsko obrazovanje na 133.000.000 € godi5nje, u perio du 2008-2012.

Vlada Kosova i Ministarstvo kojom ja upravljam posveieni su kretanjima u pravcu
poboljBanja materij alnog stanja nastavnika.

Ministarstvo, ne gleda na prosvetu ne kao na potroSada ve6 smatra je investicijom za

budu6nost. Prema tome vaZno je da se reforme u obrazovanju podrZe od svih drugih
sektora Vlade ali i od Skup5tine.

Zatim je predsednik otvorio debatu o stanju u osnovnim i srednjim obrazovanju

U ime parlamentarnih grup: U ime Parlamentame grupe DSK Nimon Aljimusaj; u ime
Parlamentame grupa DPK Salja Ahmeti; u ime Parlamentarne grupe ABK Myrvete
Dreiaj; u ime Parlamentame grupe ORA Genc Gorani; u ime Parlamentame gtupe za
integraciju Numan Bali6; u ime parlamartarne grupe 6+ Diezair Murati; i u ime
parlamentame grupe DSD Ramadan Keljmendi kao i poslanici: Alju5 GaXi, Jakup
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Krasnidi, Dyljsene Berisa, Sanije Aljijaj, Remzije Nimani, Drita Statovci, Gani Koci,

Deljatj Canziba, Ilajredin Hyseni, Ferid Agani, Sabri Hamiti, NadZije Doii, Ym.cr

Haljimi, RamE Buja, Ragip Zekolli, Kamber Kamberi, NedZat RedZa, Cibrije HodZa,

Fetah Berisa, Hajredin Kuii, Iljmi Ahmeti, HatidZe Hodi-a, Zef Morinq Ramadan

Musljiu, Mark Krasnidi, Teuta Sahatdija, Nuran Malta, DZevdet Neziraj, Iljaz Pireva,

Bajru5 Diemajlji, Ymer Muhadieri, Jonuz Kastrati, Beral Liruia, Zytjfije Hundozi'
Faimire Muljhadia, Ibui Jonuzi, Nekibe Ketjmeni, Zyljfi MerdZa, Rifat Krasni6 i
Salja BeriSa - Salja iije su diskusije sastavni deo ftanskdpta.

Na kraju Skupstinske debate u ime podnosioca mocije, Enver HodZaj istakao da nakon

konsultaciia, u dogovoru, postignutom izmedu parlamentamih grup4 Skupstini predlaZemo

slede6e

PRE PO RUKE

l. Da obrazovanje na Kosovu, ne samo osnovno i srednje, postaae nacionalni prioritet

i obuhvati vladinim programom i budZetom za narednu godinu;

2. Da se analiziraju sve usvojeni zakoni za oblast osnovnog, srednjeg i visokog

obrazovanja, i vidi koliko se isti sprovode i koliko su u skladu sa stvamom
realnoSiu u oblasti obrazovanja.

3. Da se povedava brdLel za obrazovanje, pove6aju plate nastavnika za ovu godinu

(od suficita budZeta iz prethodne godine) da se povedaju budZetska sredstva za

kapitalne investicije i za robu i usluge.

Predsednik ja dao na glasanje predloiene preporuke.

Rezultat glasanja je slede6i:

2a......... 68;
Protiv..... 0.

Predsednik je konstatovao: Skup5tina Kosova nakon vodene debate o stanju u osnovnom i
srednjem obrazovanju jednoglasno je usvojila preporuke, usagla5ene od strane

pralemntamih grupa.

8. Razmatranje preporuke Komisije za privredu, trgovinu i industriju o imenovanju
ilanova Komisije za konkurenciju

Predsednik je pozvao predstavnika Komisije za prirredu, trgovinu i industriju da pred
poslanicima Skup5tine obrazloZi preporuke.

IbuS Jonuzi je u ime Komisije objasnio procedure ruzrfiaffalria kandidata za dlanove

Komisije za konkurenciju. Vlada Kosova je Skup5tini predloZila 10 kandidata, a u skladu
sa dlanom 25. Zakona o konkurenciji, nakon njihovog intervistiranja Komisija predloZila
Skup5tini 5 kandikata i to:
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1. Remizije Hajdari, diplomirani pravnik,
2. Mustafe Hasani, diplomirani ekonomista,
3. Deniz Jonuzi, diplomirani ekonomist4
4. Hysni Terziu, diplomirani ekonomista i
5. Hydajet Hyseni, diplomirani pravnik'

Predsednik je zatim otvorio diskusiju povodom razm ranja preporuke o predloZenim

kandidatima za dlanove Komisije za konkurenciju.

Poslanik Gazmend Muhadzeri je imao primedbe na proceduru rada Kor.nisije i ne poreklo

predlozenih kandidata buduoi da su svi predlozeni kandidati prema njemu, iz regiona

Gnjilana.

Poslanik Berut Ljuia je rekao da je Komisija povodom odabira kandidata za dlanove

Komisije imala za kriter partijsku pripadnost.

poslanik Emrus DZemajlji je imao primedbu na biografiju jednog od predlozenih kandidata

za dlana Komisije za konkurenciju.

Predsednik je u nedostatku kvoruma, sednicu je izjavio okondanom u 17,10 minuta.

Sastavio:

Sektor za plenarna i proceduralna pitanja

i0

Predsednik Skup5tine,
Kolji Beri5a


